



Protokoll ST129. 2024-08-08

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 8 augusti 2024.

ST129:01 Mötets öppnande

Per Schullström vår ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST129:02 Närvarande på mötet

Per Schullström/Ordförande
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Markus Hedström/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Jessica Zackrisson/Ledamot
Margareta Forsberg/Ledamot
Bodil Andersson/Suppleant
Ninni Grönqvist/Suppleant

ST129:03 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

ST129:04 Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST128 2024-06-13 godkändes och justerades.

ST129:05 Rapport ekonomi

Vår kassör Markus Hedström informerade att VDB gått back med ca 10 000,00 för verksamhetsåret 2023-2024. Om det fortsätter så har vi snart inga likvida medel kvar så vi måste göra något åt detta.

Markus har fixat en budget för kommande verksamhetsår som visar hur det går om vi inte gör något åt problemet. Vi kom fram till att vi föreslår höjda startavgifter för DM disciplinerna med 50,00 utom DM lag som vi föreslår att ta ut 1 000,00 i kvalavgift och 500,00 i finalavgift, vid direktfinal 1 200,00/lag, vi förslår också en höjning av avgiften till Div IV med 100,00. Vi föreslår även en höjning av medlemsavgiften med 10,00 från verksamhetsår 2025-2026. Förslaget beslutas på årsmötet.

ST129:06 Info och diskussion från distriktsmötet med SBF

SBF har gått ut med sammanställd information från de sju möten som ägt rum mellan SBF och distrikten under maj och juni 2024.

ST129:07 Spelprogrammet 2024-2025

Hela spelprogrammet är klart med datum och spellokaler. Jerry skickade ut en intresseanmälan angående DM lag men fick inte många svar. Styrelsen beslutade att vi

även denna säsong spelar direktfinal. Spelprogrammet beslutades av styrelsen och kommer att presenteras på årsmötet.

ST129:08 ”Rally över gränserna”

Information från Jessica. Örebridgen är med på upplägget men Dalarna är inte riktigt med ännu. Jessica pratade med Zennica Hammar under bridgefestivalen och SBF kan tänka sig promota upplägget. Jessica och Jerry jobbar vidare för eventuellt genomförande säsong 2025-2026.

ST129:09 Utbildningar i ruter och bridgemate + TL steg 2

Jerry har skickat ut en intresseanmälan till alla medlemmar men inte fått något stort gensvar. Styrelsen ger Jerry uppdragen att skicka ut om intresse anmälan men denna gång till alla klubbordförande så hoppas vi på mer intresse från våra medlemmar.

ST129:10 Planering inför årsmötet i september 2024

Årsmötet den 7 september som hålls Billeruds lokal. Inga motioner har inkommit till styrelsen. Styrelsen gick igenom alla handlingar till årsmötet, Ingrid ser till att alla handlingar kommer ut på hemsidan i god tid innan årsmötet.

ST129:11 Tävlingsledare i vårt distrikt

Jerry gick ut med intresseanmälan om TL steg 2 via mejl till alla medlemmar och han fick en som var intresserad av att utbilda sig till TL steg 2. Styrelsen hoppas den intresseanmälan som skickas till klubbordförande (de punk 09) ger ytterligare intresserade.

ST129:12 Medicansvariga

Jerry DTL gjorde ett jättejobb med information under Bridgefestivalen via hemsidan och Bridgevänner Värmland. Jessica påpekade vad viktigt det är att vi visar att vi spelar bridge via våra sociala medier.

ST129:13 Byte av räkenskapsår

Markus har tagit fram handling att bifogas till årsmötet om varför vi vill byta räkenskapsår i VDB, Ingrid har gjort ändrat i stadgarna som behövs för bytet. Handlingarna kommer att bifogas i kallelsen till årsmötet.

ST129:14 Några idéer hur vi förvalta de ”unga” bridgespelare som Jessica pratat med om att komma till vårt distrikt och göra ”reklam” för att öka rekryteringen i vårt distrikt

Inga nya idéer. Rekrytering speciellt av yngre spelare är den svåraste frågan vi har att jobba med.

ST129:14 Övriga frågor

Markus vår kassör vill dela reseersättning som VDB får från SBF lika mellan alla spelare som deltog i SM tävlingarna. Vi beslutade att det är OK att göra så, sparar mycket arbete för vår kassör.

ST129:15 Nästa möte

Bestämmer styrelsen efter årsmötet.

ST129:16 Mötet avslutas

Per tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

Ingrid Skoglund

Per Schullström